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 15  תשפ"א מס'  –     מנהלהועד הוישיבת פרוטוקול  

 

 משרדי האגודה.  ב :00:20-0017 ותשעב  21/08/24ך  נתכנסה בתארי

 

 נכחו: 

 חברי הוועד המנהל    –רועי אשכנזי, ליאל פינטו, מוחמד דיאב 

 מנכ"ל האגודה , דההאגו  סיו"רהאגודה,  יו"ר – , מוש זמירליהיא בן יוסף ביאנקה, באום אלון

 וועדת ביקורת רת חב  –זוהר ברונשטט 

 

 : דיוןסדר ה

 . ומתן דגשים לשנת פעילות תשפ"ב תקציבדיון בנוגע ל .1

 . בחינת בקרה על יישום התקציב של נציגי החוגים .2

 בשנת תשפ"ב על בסיס מקום פנוי. פתיחת הבחירות למועצת האגודה  .3

 : הדיון  פירוט

את   .1 המנהל  הוועד  חברי  בפני  הציגו  ההנהלה  הפעילות    הצעתחברי  שנת  עבור  התקציב 

מעמיק  עיון  לאחר  התקציב  תשפ"ב.  תהיה    ,בהצעת  ההנהלה  כי  החליט  המנהל  הוועד 

, להבהיר  מהתקציב  שלושה סעיפים  להציג  למועצה  התקציבהגשת הצעת  מחויבת בזמן  

 לן: אותם לחברי המועצה ולהסביר מה מהותם, כדלה

  האגודה עבור   השכר השנתי שלהוצאות  : סך כל  העלאת שכר העובדים של האגודה .א

ביחס לשנת     81,000₪-יעלה בכ  בהם ראשי המחלקות וחברי ההנהלה,,  העובדים

תשפ"א אם התקציב לשנת תשפ"ב יאושר. אנו חברי הוועד מדגישים כי העלאה זו  

 אחוזים מהתקציב של שנת תשפ"א.  17.5-כ שקולה ל

על  תקציביתיתרה   .ב עמד  הנוכחית  הפגישה  בזמן  האגודה  של  הכספים  תזרים   :

כי  265,000₪ הסוגייה  עלתה  ההנהלה  לחברי  המנהל  הוועד  חברי  בין  מהדיון   .

בשנת   שנערכה  פעילות  עבור  כספים  ישולמו  עוד  לעיל  הנקוב  מהסכום  בפועל 

ה  תשפ"א. על כן, הוועד המנהל החליט שההנהלה מחויבת להסביר לחברי המועצ

מדוע  על ההבדל בין תזרים כספים לבין היתרה הממשית של האגודה וכן להסביר 

 נותרה יתרה גבוה יחסית משנת תשפ"א. 
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חברי ההנהלה הציגו בפני חברי הוועד המנהל את הסיבה לכך    :סעיף שכר חדש .ג

בכ על   והסברה  דוברות  מחלקת  ראש  חברי  15,000₪-ששכר  של  ההסבר  לפי   .

 ההנהלה, קיים גידול בסעיף השכר לטובת הוספת תקן של רכז סרטונים ומדיה. 

לפי  .  החוגים הוועד המנהל החליט שיש לנסח נוהל  לבקרה אחר יישום התקציב של נציגי   .2

נוהל זה, על ההנהלה לנהל בקרה שוטפת מול כל נציג חוג כאשר זה יגיש בקשה לשימוש  

 בתקציב החוגי. 

חברי ההנהלה הציגו בפני חברי הוועד המנהל את האפשרות לפתוח את הבחירות למועצת  .3

להגדיל   ובמטרה  בלבד  פנוי  בסיס  לפי  זאת  שנת הפעילות תשפ"ב,  בתחילת  את  האגודה 

פעילותה. חברי הועד המנהל מחזקים את ידיה של ההנהלה בנוגע לסוגיה    המועצה והיקף

 זו ומברכים על היוזמה. 

 ההחלטות התקבלו פה אחד 

 חתומים בזאת: לאישור נכונות הפרוטוקול 

  שם:  שם:

 ועד מנהל  ת/חבר תפקיד:  ועד מנהל  ת/חבר תפקיד: 

 ____________________  חתימה:  ____________________  חתימה: 

 


